
DELEGAT 14. KONGRESA ZKJ dr.
TOMAŽ KALIN:

Bili smo na napačnem
sestanku!

V zapisu o razpravi viških komunistov o kongresnih
dokumentih, ki smo ga objavili v lanski številki, je bila
izpostavljena tudi misel dr. Tomaža Kalina - delegata za
14. kongresu ZKJ, ki je dejal, »da ne bi šel rad na nepravi
sestanek « Življenje je postalo neznosno, zato je potreb-
no napraviti črto, dokje gremo in do kje se o čem
v jugoslovanskem prostoru tudi pogovarjamo.

»Bili smo na napačnem sestanku«, je dejal dr. Kalin
članom občinskega komiteja ZKS, ko jih je v sredo 24.
januarja seznanil s potekom 14. kongresa. Tako na plen-
numu kot tudi na komisijah ni bilo mo£ razložiti, kaj 5elt
uveljaviti naše poglede in usmerite za nadaljnjo preo-
brazbo ZKJ. Bili smo priča mučnim trenutkom. nerazu-
mevanju in odlofitev, da to ni več naša ZKJ je bila edina
možna.

Člani občinskega komiteja so ravnanje slovenskib ko-
munistov ocenili kot povsem razumljivo in edino spre-
jemljivo. To pa pomeni, da se je za bližnjo konferenco
ZKS potrebno čimbolj angažirati v smislu utrjevanja in
uresničevanja ZKS kot moderne sodobne stranke, pri
tem pa bo treba v osnovnih organizacijah opraviti tudi
posvetovanje o eventualni spremembi imena, ler pospe-
šiti aktivnosti v pripravah na spomladanske volitve.


